
Fra: Paula Forodden <paforo@midtre-gauldal.kommune.no 
<mailto:paforo@midtre-gauldal.kommune.no>> 
Sendt: Monday, March 15, 2021 7:51:42 AM 
Til: Kari Anne Endal <kari.anne.endal@midtre-gauldal.kommune.no 
<mailto:kari.anne.endal@midtre-gauldal.kommune.no>> 
Emne: Manglende oppfølging/gjennomføring av kommunestyrevedtak.  
  
 
 

 

 
Fra: Paula Forodden <paforo@midtre-gauldal.kommune.no 
<mailto:paforo@midtre-gauldal.kommune.no>> 
Sendt: lørdag, mars 13, 2021 1:20 pm 
Til: Jorid Endal Bjørnevold 
Emne: Kladd/forslag til brev til kontrollutvalget vedrørende manglene oppfølging av 
kommunestyrevedtak:  
  
Eldres råd og Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne vil m dette informere Kontrollutvalget om 
særledes mangelfull oppfølging av kommunestyrevedtak fra Administrasjonen,kommunalsjef for helse 
og velferd og pleie-omsorgssjef side når d gjelder aktivitørressursen ved samtlige bo-dagsentre i 
kommunen(vedtak fra april-19) og punkter i strategiplanen som ble vedtatt juni-20.Det fremgår av 
strategiplanen at dagtilbud/aktiviteter ved bo-dagsentrene skal utvikles/styrkes men d er d motsatte 
som skjer og når vi etterlyser vilje til å gjennomføre dette/henviser til vedtak så blir vi avfeid m at «de 
jobber m planer». 
Håper dere kan ta tak i dette for det begynner å bli et gjentagende problem at kommunestyrevedtak ikke 
blir fulgt opp innen helse-velferd/pleie-og omsorg og vi som sitter i brukerrådene kommer ingen vei når 
vi etterlyser handling i forhold til vedtak. 
 
Mvh  
Jorid Endal Bjørnevoll,leder Eldres råd Midtre Gauldal 
Paula Forodden,leder Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne Midtre Gauldal. 
 


